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تاکید بر توسعه متوازن کیش
در همه مناطق  

اقتصاد کیش -   فرمانده  بسیج سپاه کیش با تقدیر از رویکرد نوین شرکت عمران، آب 
و خدمات در جهت توسعه متوازن شهری بر ضرورت ایجاد امکانات شهری درمناطق 

کمتر توسعه یافته کیش تاکید کرد. 
به گزارش اقتصاد کیش ، سرهنگ پاسدار محمد میرزاده فرمانده بسیج سپاه کیش در 
دیدار با عبدالنبی شرفی مدیر عامل و رییس هیات مدیره شرکت عمران ، آب و خدمات 
کیش با تاکید بر نقش مهم بسیج در انتقال مشکلات مردمی به مسئولان از توجه شرکت 
عمران، آب و خدمات به توسعه متوازن شهری تقدیر کرد و خواستار استمرار روند 

توسعه و بهسازی معابر در بخش های کمتر برخوردار جزیره کیش شد.
وی با اشاره به ضرورت کنترل هزینه مسکن در کیش و تعامل دستگاه های مرتبط برای 
اجرای طرح های کارشناسی با هدف تامین مسکن شهروندان اظهار داشت : حل معضل 

مسکن با تسهیل قوانین و رویکرد حمایتی مسئولان امکان پذیر است .
فرمانده بسیج سپاه کیش، تسهیل گری در بروکراسی های اداری را عامل مهم ترغیب 
سرمایه گذاران برای فعالیت در کیش عنوان کرد و افزود: باید با اجرای طرح های کلان 
و کارشناسی و توسعه زیر ساخت ها فضای کسب و کار را در کیش رونق بخشید و 

رضایتمندی صنوف مختلف را افزایش داد.
تقویت زیر ساخت ها در بخش آموزش و پرورش و تجهیز مدارس، توسعه امکانات 

بسیج و صدا و سیما از دیگر موارد مورد تاکید فرمانده بسیج سپاه کیش بود.  
سرهنگ پاسدار میرزاده با بیان اینکه پایگاه های بسیج نقش بسیار موثری در فرهنگ 
ســازی و تقویت فعالیت های فرهنگی در جامعه دارند خواســتار حمایت شرکت 
عمران،آب و خدمات کیش برای ایجاد پایگاه های بسیج در مساجد جزیره کیش شد 
و اظهار داشت : این پایگاه ها در سلامت جامعه ، تقویت باورها و اعتقادات مذهبی- 

فرهنگی و نمود ارزشهای دینی در رفتارهای اجتماعی نقش موثری دارند.
 مهندس  شرفی مدیر عامل و رییس هیات مدیره شرکت عمران، آب و خدمات نیز با 
تاکید بر اینکه در روند توسعه شهری برخی نقاط جزیره کمتر مورد توجه قرار گرفته 
است گفت: توسعه همگون مهم ترین رویکرد شرکت است و ما تلاش خواهیم کرد 
تا اجرای طرح های عمرانی با هدف تامین رفاه و افزایش رضایتمندی ساکنان در نقاط 

مختلف جزیره تسریع شود.
به گفته رییس هیات مدیره شرکت عمران،آب و خدمات ، در حوزه آموزش و پرورش 
تامین اعتبار طرح های عمرانی و توسعه ای را سازمان منطقه آزاد کیش برعهده دارد و 
در صورت تامین اعتبار برای تکمیل زیر ساخت های آموزشی ، شرکت آماده اجرای 

این طرح ها در کوتاه ترین زمان ممکن خواهد بود.
مدیر عامل شرکت عمران، آ ب و خدمات به برنامه های این شرکت برای حمایت از 
استارت آپ ها در حوزه خدمات شهری اشاره کرد و گفت : در حوزه حمل و نقل ضمن 
حمایت از تاکسی های اینترنتی تلاش خواهیم کرد تا شرایط فعالیت با استاداردهای 

حمل و نقل کیش منطبق شود .
وی لغو مزایده بازار ماهی با هدف حمایت از غرفه داران را یکی دیگر از طرح های 
حمایتی شرکت در جهت تثبیت قیمت ماهی عنوان کرد و گفت: اجرای این طرح و 
اعمال یک ماه بخشودگی اجاره بها با موافقت سازمان منطقه آزاد کیش ،در نهایت به 

کاهش قیمت ماهی و افزایش قدرت خرید ساکنان منجر خواهد شد.
شــرفی همچنین بر اهمیت استفاده از ظرفیت های بسیج در فرهنگ سازی و ارتقاء 

فرهنگ شهروندی تاکید کرد .

در نشست  فرمانده پایگاه بسیج سپاه کیش با مدیر عامل
حرکت جمعی لازمه جبران خسارت های  شرکت عمران ، آب و خدمات کیش مطرح شد:

وارد شده بر بدنه اقتصاد کشور است

اقتصاد کیش - مدیرعامل جامعه بازاریان و بازرگانان کیش گفت: بازاریان جزیره در 
سال جاری بر اثر شیوع ویروس کرونا متحمل ضرر هشت هزار میلیارد ریالی شدند 
اما با شکست پیک پنجم و تداوم فعالیت ها انتظار داریم بخشی از این آسیب ها در 

ماه های آتی جبران شود.
رحمان سادات نجفی  روز گذشته در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: عمده 
اقتصاد جزیره بر محور گردشگری بوده و امسال به علت گسترش شیوع کرونا و شیوع 
سوش دلتا در کشور این صنعت افت و خیزهای فراوانی را تجربه کرده که اولین قربانی 
این افت و خیزها کاهش ورود گردشگر به جزیره و در نتیجه آن ضرر بازاریان جزیره 
است که برآورد می شود در سال جاری این آسیب به هشت هزار میلیارد ریال برسد.

وی یادآور شد: این ضررها به گونه ای بود که اکنون بسیاری از بازاریان موفق به فروش 
اجناس تابستانه خود نشده و این مساله باعث شده که نتوانند اجناس مورد نیاز پاییز را 
خریداری و در واحدهای صنفی قرار دهندو در کنار آن افزایش نرخ اجناس و خدمات 
از جمله اجاره مغازه ها، منازل و میزان حقوق پرسنل نیز بار سنگین دیگری بر دوش 

آنان گذاشته است.
وی گفت: با توجه به اینکه اکنون پیک پنجم کرونا شکسته شده و طبق اعلام مراکز 
درمانی از زنجیره شیوع مقداری کاسته شده و در نتیجه آن جزیره کیش از وضعیت 
قرمز خارج شده است انتظار می رود با تداوم فعالیت ها و افزایش مسافران بخشی از 
این ضررها در کنار رعایت پروتکل های بهداشتی در جامعه از سوی بازاریان، مسافران 

و کیشوندان جبران شود.
سادات نجفی با بیان اینکه جامعه بازاریان در این راستا در کنار شورای سلامت و ستاد 
مبارزه با کرونای جزیره است اضافه کرد: معتقدیم حرکت جمعی در راستای کاهش 
زنجیره شیوع ویروس لازمه جبران خسارت های وارد شده بر بدنه  اقتصاد کشور است 
و این جامعه  در این راســتا از سال گذشته تیم های نظارتی را برای نظارت بر اجرای 
پروتکل ها در بازار راه اندازی کرده و بیش از ۱۰ میلیارد ریال برای رعایت پروتکل های 

بهداشتی در بازارها هزینه کرده است.
مدیرعامل جامعه بازاریان و بازرگانان کیش افزود: همچنین در راستای جبران بخشی 
از ضرر و زیان اعضا این جامعه با انعقاد تفاهم نامه با برخی بانک های جزیره به دنبال 
جذب تسهیلات بانکی برای حمایت از اعضا بوده که تا کنون برخی توانسته اند از 
این خدمت بهره مند شود و  انتظار می رود با بهبود روند وضعیت بیماری در کشور و 
جزیره در آینده شاهد افزایش مسافرت ها باشیم تا پایان سال بخشی از این خسارت ها 

جبران شود.
وی با بیان اینکه سازمان منطقه آزاد کیش به نوبه خود در راستای بخشودگی یک ماهه 
اجاره بهای مســتاجران، استمهال مطالبات به مدت یک ماه و برخی تسهیلات را به 
فعالان اقتصادی، تجاری و اصناف کیش اقدام کرده است یادآور شد: انتظار می رود 
اعضای هیات دولت و ستاد ملی مبارزه با کرونا با ارایه بسته های حمایتی گام دیگری 

در راستای حمایت از این واحدها بردارند

مدیرعامل جامعه بازاریان و بازرگانان کیش:  معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان:

   اقتصاد کیش - معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان گفت: حضور و عضویت مقتدرانه کشور ایران اسلامی در سازمان 
همکاری های شانگهای نقطه عطفی در روابط ما با کشورهای حوزه آسیای میانه و فرصت طلایی است.

علی رئوفی با اشاره به حضور رییس جمهوری کشور 
ایران اســلامی در اجلاس ســازمان همکاری های 
شــانگهای،افزود: همچنین دراین زمینه همراهی و 
همکاری مناسب نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
و مســوولان دســتگاه قضا با دولت کنونی یکی از 

فرصت های بسیار خوب پس از انقلاب است.
وی ادامه داد: حضور رییس جمهور کشــورمان در 
این نشست جهانی علاوه بر ارتباط کشور در حوزه 
خارجی و شکستن زنجیره ی تحریم ها و مقابله ی با 

آمریکا و سایر کشور های تحریم گر غربی، می تواند 
در این مقطع نقطه عطفی در روابط بیشــتر کشور با 
کشور های حوزه ی آسیای میانه در رابطه با حوزه های 

امنیتی فرهنگی و سیاسی و حتی اقتصادی باشد.
وی، با اشاره به تاریخچه تشکیل این سازمان جهانی، 
افزود: سازمان همکاری های شانگهای در سال ۱۹۹۶ 
توسط رهبران چین، روسیه، قزاقستان، قرقیزستان و 
تاجیکستان با هدف بر قرار کردن موازنه در برابر نفوذ 

امریکا و ناتو در منطقه پایگذاری شد.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان 
در همیــن خصوص، تصریح کرد: ســپس کشــور 
ازبکســتان نیز به این ســازمان پیوست که البته نقش 
اصلی را در این سازمان چین و روسیه دارند و علاوه 
بر اعضای اصلی مغولستان در سال ۲۰۰۴ و سال ۲۰۰۵ 
ایران و پاکســتان و هند و افغانستان و بلاروس هم به 

عنوان عضو ناظر به این سازمان ملحق شدند.
رئوفی با اشــاره به اینکه اعضای این سازمان جهانی 
در ســال ۲۰۱۵با عضویت هندوستان و پاکستان نیز 
موافقت کردند، اظهار داشــت: در ۱۷ سپتامبر ۲۰۲۱ 
بطور رسمی و با تایید همه اعضا ایران هم به عضویت 

این سازمان در آمد .
وی، دغدغه اصلی این ســازمان در آســیای میانه را 
حول مسائل امنیتی به ویژه تروریسم، جدایی طلبی 
و افراطی گری عنوان و خاطر نشــان کرد: ســازمان 

همکاری های شــانگ های با هدف همکاری های 
چند جانبه ی امنیتی، اقتصادی و فرهنگی تشــکیل 

شده است.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان 
با اشاره به اهمیت عضویت دائم ایران در این سازمان 
جهانی، خاطر نشــان کرد: عضویت دائمی ایران در 
سازمان همکاری های شانگهای این پیام را به جهان 
مخابره می کند که کشورهای حوزه آسیای میانه می 
توانند برای منطقه با همکاری یکدیگر تصمیم بگیرند.

رئوفی در خصوص شیطنت های کشورهای معاند به 
ویژه آمریکا در رابطه با پیوســتن ایران به این سازمان 
جهانــی، تصریح کرد: بطورقطع کشــورهایی مثل 
آمریکا با عضویت ایران در سازمان های منطقه ای به 
مقابله خواهند پرداخت و تمام تلاش خود را خواهند 
کرد که تحریم هارا بیشتر و از حضور ایران در مجامع 

بین المللی جلوگیری کنند.
وی یاد آور شد: تجربه ثابت کرده که این رفتار دولت 
آمریکا در عزم و اراده ایران هیچگونه خدشه ای وارد 
نخواهد کرد هر چند باعث کندی امور شــود اما در 
رسیدن به هدف تاثیری نخواهد داشت و ملت شریف 
ایــران به مقابله ی خــود ادامه خواهند داد کما اینکه 
در بحــث تحریم های اقتصادی و دارویی تا کنون با 
شکست مواجه شــده و ملت ایران را به خودکفایی 

بیشتر نزدیکتر ساخته است.

عضویت در سازمان منطقه ای شانگهای 
فرصت طلایی برای کشور است

بومیان کیش سرمایه انسانی ارزشمند توسعه کیش هستند
محمد ثاقب فرد رئیس هیئت ورزش های بومی محلی کیش :

اقتصــاد کیش -   محمد ثاقب فــرد رئیس هیئت 
ورزش هــای بومی محلی کیش  گفت : بومیان کیش 
سرمایه انسانی ارزشــمند توسعه کیش هستند ، ان 
شــاءالله با کمک نوجوانان  ،جوانان و پیش کسوتان 
جزیــره در قالب فعالیت هــای هیات  ورزش های 
محلی ، کیش عزیز را تقویت می کنیم و آن را تبدیل 
به یکی از برندهای گردشگری کیش خواهیم کرد.. 

وی افزود: تقویت زیرســاخت هــای ورزش های 
بومی محلــی  از اولویت کاری هیات خواهد بود و 
در این خصوص برنامه های خوبی مدنظر داریم که 

انشالله اجرا خواهد شد..
ثاقب فرد گفت : وظیفه خود می دانم در شروع فعالیت 
در هیئــت ورزش های  بومــی ، محلی  از مدیریت 

محترم موسســه ورزش و همکاران گرانقدرشــان 
تشــکر کنم وهم چنین  از حسن اعتماد مدیر عامل 
محترم سازمان منطقه آزاد کیش هم چنین حمایت و 
همراهی  بومیان گرانقدر و عزیز  سپاس گذاری کنم. 
وی افــزود: همکاری بــا فدراســیون مربوطه در 
دســتور کار خواهد بود تا آخرین دستور العمل ها و 
اســتانداردها در این خصوص در هیات  منطقه آزاد 

کیش اجرایی شود.
ثاقب فرد افزود: ویژگی بزرگ  کار هیات ورزش های 
بومی مشــارکت و تعامل است. لذا، صمیمانه دست 
یــاری و همــکاری بقیه هیــات هــای محترم  و 
ورزشــکاران  را به گرمی می فشــارم و در این راه 

نیازمند کمک و همراهی هستیم ..

اقتصاد کیش -  اعضای هیات رئیسه شورای اسلامی شهرستان بندرلنگه در نخستین 
نشست این شورا در فرمانداری این شهرستان انتخاب شدند.

به گزارش اقتصاد کیش ؛ نخستین نشست شورای اسلامی شهرستان بندرلنگه با استناد 
به قانون تشکیلات، وظایف و انتخابات شوراهای اسلامی کشور و انتخاب شهرداران، 
آیین نامه داخلی شوراهای اسلامی شهرستان،  در سالن جلسات فرمانداری شهرستان 

بندرلنگه تشکیل و هیات رئیسه این شورا انتخاب شدند.
این نشست به ریاست مهندس شیبانی فرماندار شهرستان بندرلنگه برگزار شد و با 
اکثریت آرای  اعضای شورا، غلام دیوان زاده به عنوان رئیس شورا،خالد داشن به عنوان 

نایب رییس و علی احمدی به عنوان منشی شورا انتخاب شدند.
برای  انتخاب نماینده شورای شهرستان بندرلنگه در استان، محمد فرزین، عبدالله پرواز 
و بدریه بحرینی هر کدام سه رای مساوی کسب نمودند که با توجه به مساوی بودن 
آرا، برابر قانون اولویت اول با ایثارگران  و درصورت نبودن ایثارگر در بین این اعضاء ، 
اولویت با مدرک تحصیلی بالاتر می باشد، لذا بین عبدالله پرواز و بدریه بحرینی قرعه 
کشی صورت گرفت و سر انجام عبدالله پرواز بعنوان نماینده شورای اسلامی شهرستان 

بندرلنگه در شورای اسلامی استان انتخاب شد.
در ادامه خالد داشن و جلال اسفندمر نیز با رای این اعضاء بعنوان نماینده اعضای شورای 
شهرستان در هیات حل اختلاف و رسیدگی به شکایت از شوراهای اسلامی شورای 

شهرستان بندرلنگه انتخاب شدند

در جلسه ای با حضور  فرماندار شهرستان بندرلنگه؛

اعضای هیات رئیسه شورای اسلامی 
شهرستان بندرلنگه انتخاب شدند

اقتصاد کیش -  فستیوال ورزش های الکترونیک با هدف ارتقاء سطح فعالیت های 
بدنی و ذهنی در قالب »گیمینگ« برای نخستین بار در جزیره کیش برگزار خواهد شد. 
مسعود توفیقی مدیرعامل موسسه علوم و فنون کیش با اشاره به این که مهر امسال برای 
نخستین بار فستیوال ورزش های الکترونیک در جزیره کیش برگزار می شود، گفت: 
این فستیوال از نهم تا ۱۲ مهر امسال با ۵ بازی »کال آو تیوتی، کلاش رویال، فیفا۲۱، بیو 

بی جی، فوتبال ۲۰۲۱«  برگزار خواهد شد.
توفیقی »گیمینگ« را به عنوان یکی از ورزش های شناخته شده در جهان عنوان کرد و 

افزود: بازیکن ها در فرآیند بازی »گیم مینگ« فعالیت های بدنی و ذهنی دارند.
به گفته توفیقی همانطور که شطرنج یک بازی و ورزش محسوب می شود و دارای 
مسابقات جهانی است؛ گیمینگ هم در این زمینه به عنوان ورزش های الکترونیک در 

سطح جهان شناخته شده است.
وی اظهار داشــت: ورزش های الکترونیک؛ بازی هایی هســتند که انواع کنترل ها و 

روش های آنلاین به صورت الکترونیک انجام می شود.
مدیرعامل موسسه آموزش علوم و فنون کیش با بیان این که برای نخستین بار فستیوال 
ورزش های الکترونیک در کیش به صورت داخلی و در قالب ۵ بازی برگزار می شود، 
افزود: با توجه به این که بازی از طریق گوشی شرکت کنندگان در این فستیوال برگزار 

خواهد شد در بخش آنلاین و در بستر  اینترنت هیچ محدودیتی وجود ندارد.
مسعود توفیقی برگزار کنندگان این رویداد را آکادمی ورزش های الکترونیک پردیتور 
و با همت و همکاری شتاب دهنده گذر، موسسه ورزش و تفریحات سالم، سازمان 
منطقه آزاد و مرکز نوآوری علوم و فنون کیش عنوان کرد و افزود: این فستیوال در قالب 
۵ بازی و در دو بخش موبایلی و کنسولی با حضور "بازیکنان ایرانی از سراسر کشور 

در رشته  های انتخابی، برگزار خواهد شد.
شایان ذکر است فستیوال ورزش های الکترونیک برپایه رشته های شناخته شده  در دو 
بخش کنسولی و گوشی هوشمند که حس رقابتی بیشتری در آن ها وجود دارد متمرکز 
شده است و هدف از انتخاب آن پوشش جامعه  بزرگی از گیمرها و ایجاد حس شیرین 
هیجان و رقابت و  سبب گسترش دنیای ورزش های الکترونیک در ایران با حضور 

بازیکنان با استعداد است.

فستیوال ورزش های الکترونیک 
در کیش برگزار می شود 


